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FLINCA 

 

TOP 3 – PLACERINGER DT : 

 

Nr. 2 – Pokalturneringen  1989 



Tipperpræsentation • Flinca 

 

 

 

Carsten Lindgren • 01-jun-1970 • Stægers Alle 2, 3/tv 

• 2000 Frederiksberg • 40 98 33 36 • 

carstenlindgren@gmail.com 

 

Min favoritklub er så klart Liverpool FC. Bygger primært 

på min fascination af LFC-spillestilen og de fantastiske 

spillere der var på holdet, da jeg i sidste halvdel af 

halvfjerdserne blev fanget af fodboldens spændende 

verden. En verden 

som min far og farfar tidligt inddrog mig i og gjorde at 

jeg straks fattede stor interesse. Dette gjaldt i øvrigt 

også meget andet sport og senere også 

bettingvinklen……. 

 

     

 

Andre favoritklubber…...Hmmmm., ikke rigtigt på samme måde…..Til gengæld holder 

jeg voldsomt meget af at se forskellige klubber fra forskellige lande præsentere fodbold 

på lige præcis deres måde…..Holder også meget af at læse om både fodbold og sport 

generelt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Jeg blev i de tidlige 90’ere udlært i den finansielle verden hvor jeg nåede at arbejde 

med både bank og realkredit…...Har siden arbejdet i en A-kasse og et stort 

redningskorps, og siden 2005 har jeg været ansat i Københavns Kommune som 

sagsbehandler på ældreydelsesområdet. 

 

Jeg er opvokset i Greve hvor jeg brugte en stor del af min tid i sportsmiljøet. Jeg har 

spillet fodbold, håndbold og bordtennis. Fodbold dog kun kortvarigt, da håndbold og 

bordtennis trak mere i mig som udøver. Var dog fast tilskuer på stadion når Greves 

bedste fodboldhold spillede - og jeg fulgte hele rejsen fra Sjællandsserien til den bedre 

del af næstbedste række. Interessen fik dog et knæk i 1987 efter den såkaldte Greve-

sag hvor klubben på sit højdepunkt,  drømmende om oprykning til bedste række, fik 

frataget 24 points og i stedet rykkede ned….. 

 

Efter et tiår med bopæl på Nørrebro i København har jeg siden 2002 boet på 

Frederiksberg. 

 

Gift med Puk siden 2004. Far til Laura på 16 og Albert på 13. Også de har heldigvis 

taget sporten til sig, begge har brugt lang tid i den lokale håndboldhal - og det har deres 

forældre så også, altid nok af frivillig-opgaver at kaste sig over…...Men vi kan jo li’ 

det….. Laura har nu sluppet håndbolden, Albert holder fast, og jeg bruger stadig tid i 

hallen, blandt andet som speaker når vores lokale kvindeligahold (København 

Håndbold) spiller hjemmekampe…..Har endvidere i mere end tyve år været ansat på 

Charlottenlund Travbane på løbsdagene (infospeaker mv.)......Følger selvsagt intenst 

med i både håndboldens og travets verden - og glipper derfor ofte flere fodboldkampe 

end jeg egentlig bryder mig om….. 

 

   
 

Selv bliver den sportslige udfoldelse nu mest i form af noget løbning, bor meget tæt på 

flere lækre løberuter, så ingen undskyldning…..Af hensyn til mit aldrende bentøj sker 

meget af løbningen nu mest på løbebånd for at skåne mest muligt. Deltager gerne i 

byens motionsløb og er som en motivationsfremmende foranstaltning tilmeldt til næste 

udgave af CPH Half - så er det bare at håbe at løbet bliver til virkelighed….. 

 

 

 

 

 



Har været aktiv tipper i mere end 40 år, startende med små hyggeprojekter med min 

far og farfar, og med masser af debat og leg med diverse systemer. Siden tog bettingen 

hos bookmakerne over - og i dag lægges mine spillekroner dels på fodbold-betting, 

primært asian-handicaps, og dels på travspil. Travspillet sker dels på egen hånd - men 

ofte ved deltagelse i større anpartsprojekter når de store puljer jagtes.  

 

Det er til gengæld længe siden at jeg har spillet på TIPS 13 eller TIPS 12 - men måske 

den nødvendige motivation nu kommer når jeg alligevel afleverer til Lunds….. I forhold 

til tipskupon er min favoritkupon en ren omgang engelsk Championship - eventuelt 

suppleret med et par League One-opgør. Som spilleobjekter er disse uhyre interessante. 

Og så er det jo også her at man støder på en del af de hold der var med dengang man 

så Sportslørdag….. 

 

Jeg er glad for at være tilbage i Lunds hvor jeg her i 2021 gør comeback efter 31 års 

fravær….. Jeg deltog i Lunds DT i 1987-1989….. Jeg har siden haft stor fornøjelse af at 

deltage i andre tipsturneringer, men de seneste år har været helt uden - og det har jeg 

savnet….. Så jeg har glædet mig til sæsonstarten. Jeg må virkelig rose de brave kæmper 

der har holdt denne fantastiske turnering i live i snart fire årtier - det er sgu’ godt 

klaret…..! 

 

Jeg må også rose reglen om tvunget X og maksimalt ti ens - omend jeg nok for år 

tilbage ville have stemt imod ud fra en principiel holdning om at man ikke skal tvinges 

til at tippe noget man ikke tror på…...Men min vurdering efter de første uger jeg har 

deltaget er at det faktisk virker….. Spillet har ændret sig til det bedre. Så ændringen er 

blot en ny spændende udfordring - det giver mening…..! 

 

Carsten “Flinca” Lindgren 
feb-2021 

 

 

 


